
Witajcie! 

Subject: There is/ there are… Nowa struktura gramatyczna. 

 

Zapisujemy kolorowym długopisem lub mazakiem: 

 

 

There is oznacza „znajduje się, jest, istnieje" a there are – „znajdują się, są, istnieją". 

Konstrukcji tych używamy przede wszystkim w sytuacji, gdy chcemy powiedzieć, że coś lub 

ktoś znajduje się w danym miejscu. 

Dla liczby pojedynczej:   there is – jest, znajduje się  

Dla liczby mnogiej:         there are – są, znajdują się 

 

Przykładowe zdania: 

There is a calendar on the wall. (Na ścianie jest kalendarz.) 

There is a mirror in our hall. (W naszym korytarzu jest lustro.) 

There is an old book on the table. (Na stole jest stara książka.) 

 

Jeszcze kilka przykładów: 

https://www.youtube.com/watch?v=n7LbW1LGu28 

https://www.youtube.com/watch?v=n7LbW1LGu28

